
         

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d.04.05.2022 kl. 17.30 Fælleshuset i 34A 

 

Afbud til spisning:  

 

Deltagere: Qasir, Peter, Carlo, Ümran, Per, Gertrud og Carsten 

 Afbud: Carlo og Per                               

Gæst:  

  Dagsorden:  

1. Valg af dirigent og referent 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde 

4. Nyt fra administrationen.  

5. Driftssamarbejde med  Banehegnet, Solhusene og Læhegnet  

6. Opfølgning af punkter fra sidst,  gennemgang af aktionslisten  

- nye punkter til listen: 

7. BB-net / samarbejde med Solhusene 

8. Køkkener 

9. Opfølgning efter udlejning af Fælleshuset 

10. Opfølgning på byggeudvalgsmøde 

11. Kommende møder/ kurser/ Arrangementer 

12. Nyt fra styregruppen og ABC  

13.  Nyt fra udvalgene/aktiviteterne/grønt udvalg. 

14. Nyt fra kassereren 

15. Evt. 

 

Ad 1 Qasir og Ümran 

Ad 2 Godkendt 

Ad 3 Godkendt 

Ad4 Kommentarer til dagsordenen V/ Carsten Schou ejendomsleder   4 maj. 2022 

 

 



4. Nyt fra administrationen. 

• Michael fra driften synes det er meget interessant at deltage på          

beboermøderne og vil gerne forsætte med at deltage. 

Mange spørgsmål kan blive besvaret på ejendomskontoret, ved henvendelse fra 

beboere der evt. ikke har deltaget på mødet. 

• Lars har brækket hånden og er sygemeldt. Indtil videre klarer Jørgen-Johnny-

Michael skærene. Der følges op på forløbet sidst på ugen 

• Datoer for afholdelse af beboermøde 2023 med budget osv. 

Kan vi allerede nu booke dagen? Astrid dirigent og Vibeke ref. (minus 12-22 sept.) 

• Opfølgning af punkter fra sidst: Der er stilstand i øjeblikket. 

Mange sager er bundet op på helhedsplanen og derfor sker der ikke ret meget på 

listen. 

6. Opfølgning af punkter fra sidst,  gennemgang af aktionslisten  

- nye punkter til listen: 

Aktionsliste: se vedhæftede fil 

7. BB-net / samarbejde med Solhusene  

Nyt fra BB-Net: 

Møde med Allan fra YouSee er iværksat. Dato er fastsat til 19 maj 2022 kl. 19.00 

Mødet med YouSee er sammen med Solhusene og Banehegnet 

8. Køkkener 

Carsten sørger for en afklaring af køkkener med Kristian 

9. Opfølgning efter udlejning af Fælleshuset 

Vi har diskuteret om rengøring af beboerlokalet efter udlejning. Vi blev enige om at 

driften skal kontrollere om at der er blevet gjort rent mandag morgen.  

Aktivitets lokale kan ikke lånes i forbindelse med udlejning af beboerlokale ( Stole og 

Borde må heller ikke lånes) 

Vivi, Sonja, Gertrud og Ingrid har ryddet op i køkkenet og talt servicet op i 

beboerlokalet og Ingrid køber det der mangler i beboerlokalet og køkkenet. 

 



 

10. Opfølgning på byggeudvalgsmøde 

Informations mødet om genhusning og renovering var tilfredsstillende. Materialet er 

blevet lagt på renoverings hjemmeside. 

11. Kommende møder/ kurser/ Arrangementer 

Beboerfesten bliver afholdt den 13. August 

Bestyrelsesmøde 01.06.2022 

Byggeudvalgsmøde 08.06.2022  

12. Nyt fra styregruppen og ABC 

Intet nyt 

13. Nyt fra udvalgene/aktiviteterne/grønt udvalg 

Grønt udvalg: Der er blevet købt nye vandkander og årets blomster 

14. Nyt fra kassereren 

Intet nyt 

15. Evt. 

Intet nyt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


